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Dank je voorzitter. 

Digitalisering/dataficering is fascinerend, uitdagend, innovatief en snel, maar tegelijkertijd soms ook 
ongrijpbaar en risicovol. Wordt er wel op de juiste manier met zijn of haar privacy omgegaan? Kortom 
digitalisering/dataficering is balanceren op een koord. Daarom is de VVD zo blij met deze nota en de 
Themabijeenkomst Datavisie. 

De datavisie biedt een kader, een richtlijn, om op een doordachte manier de kansen te benutten en de 
risico’s te vermijden. Deze nota verdiept en bouwt door op de nota Digitalisering, die meer gericht is op 
kansen in de data Economie. In deze nota worden 2 processen (ten aanzien van veiligheid in natuur en 
veehouderij) als voorbeeld genoemd. Om de komende jaren stappen te zetten. Er zijn natuurlijk veel meer 
kansen, zoals beheer en onderhoud van onze wegen, ook op het gebied van wonen, werken en economie.  

Deze nota vervangt, integreert en consolideert het huidige ICT-beleid (ICT kadernota 2013 en 
Informatiebeleid 2015). Deze visie zal onze bestuurskracht in Brabant vergroten. Doordat we data en 
kennis die we als provincie hebben, gaan delen en data slimmer zullen uitvragen. 

De uitgangspunten en de leidende ethische principes onderschrijven we als VVD volledig. Net als de 
noodzaak voor een CIO-office om de datavisie te realiseren en de ICT-systemen verder door te 
ontwikkelen. Om zo de komende jaren meer balans op het koord te verkrijgen. 

Als VVD hebben we nog een aantal vragen: 

• Hoe hard zijn de uitgangspunten en ethische principes. Is er ruimte voor lering?  
• Waar wil je nu over 3 jaar concreet staan wat ervaart Brabant over 3 jaar anders dan nu? 
• Dit is natuurlijk een onderwerp dat verder gaat dan de woordvoerders ‘digitalisering en 

organisatie’. Bedoeling is dat dataficering juist in reguliere beleidsprogramma’s een rol moet 
krijgen. De datavisie levert daarvoor de randvoorwaarden. Hoe wordt hiervoor zorggedragen? 


